

Title (en)

Coin tester for a vending machine.

Title (de)

Münzprüfeinrichtung für einen Automaten.

Title (fr)

Dispositif de contrÔle de piÃèces de monnaie pour une machine de vente.

Publication

**EP 0574037 A1 19931215 (DE)**

Application

**EP 93112985 A 19890426**

Priority

EP 89890122 A 19890426

Abstract (en)

A coin tester for a vending machine has a coin channel 8 which is arranged between two plates 5 and 6. Between the two plates 5 and 6 project projections which have spacings corresponding to the size and position of the coins 19. Furthermore, laterally of the bolts, space remains for non-conforming coins to fall through. Provided in one plate 6, in the region of the particular uppermost coin 19 of a coin stack, are recesses 21, via which can be pushed levers which are pivotably mounted on a further plate 7 and which are pressed outwards in the presence of a coin 19. Consequently, when a coin 19 is located in the region of the lever 22 or the recess 21, the plate 7 can be pushed upwards via a handle and the vending machine actuated correspondingly. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Münzprüfeinrichtung für einen Automaten weist einen Münzkanal 8 auf, der zwischen zwei Platten 5 und 6 angeordnet ist. Zwischen die beiden Platten 5 und 6 ragen Vorsprünge, die der Größe und Lage der Münzen 19 entsprechende Abstände haben. Seitlich der Bolzen verbleibt ferner Raum für das Durchfallen nicht entsprechender Münzen. In einer Platte 6 sind im Bereich der jeweils obersten Münze 19 eines Münzstapels Ausnahmungen 21 vorgesehen, über die an einer weiteren Platte 7 schwenkbar gelagerte Hebel schiebbar sind, die bei Vorhandensein einer Münze 19 nach außen gedrückt werden. Liegt daher eine Münze 19 im Bereich des Hebels 22 bzw. der Ausnehmung 21, kann die Platte 7 über einen Handgriff nach oben geschoben und der Automat entsprechend betätigt werden. <IMAGE>

IPC 1-7

**G07F 5/08**

IPC 8 full level

**G07F 5/08** (2006.01); **G07F 11/04** (2006.01); **G07F 11/40** (2006.01)

CPC (source: EP)

**G07F 5/08** (2013.01); **G07F 11/045** (2013.01); **G07F 11/40** (2013.01)

Citation (search report)

- [YA] GB 2005891 A 19790425 - PRECISION VENDING MACHINES LTD
- [Y] GB 753266 A 19560718 - SOREN WISTOFF & CO S FABRIKER
- [A] GB 2022898 A 19791219 - MAYFAIR CIGARETTE CO LTD
- [A] US 4153150 A 19790508 - BARTH DOUGLAS A, et al
- [A] US 4579215 A 19860401 - MEDLEY III FRANK W [US]
- [A] US 3938640 A 19760217 - STACKHOUSE WELLS F, et al

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB LI

DOCDB simple family (publication)

**EP 0574037 A1 19931215; EP 0574037 B1 19961218; DE 58907903 D1 19940721; EP 0394603 A1 19901031; EP 0394603 B1 19940615**

DOCDB simple family (application)

**EP 93112985 A 19890426; DE 58907903 T 19890426; EP 89890122 A 19890426**